
PROTOKOLL nr 29
vid sammanträde den 16/2/59 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: HELA STYRELSEN.

§ 256.
Djurgårdaren utkommen:

Konstaterades att tidskriften Djurgårdaren utkommit efter diverse 
födslovåndor och att distributionen till medlemmarna igångsatts.

§ 257.
Godkänd amorteringsplan:

Föredrogs skrivelse från BK Sparta i Malmö med förslag till amortering 
av dess skuld till DIF. Beslöts godkänna förslaget och att meddela Sparta 
att Djurgården t.v. stoppar det rättsliga förfarandet och att Sparta 
sköta sina amorteringar över Justitia, som handhar ärendet för DIF:s del.

§ 258.
Guldplakett:

Med hänvisning till § 248 i protokoll nr 28 av den 9/2/59 beslöts till
dela Magnus Magnusson i Stockholms stads idrotts- och friluftsstyrelse 
föreningens guldplakett, Filip Carlsson dess silverplakett, Elvir Westman 
(för särskilt föreningsarbete) och Nils Bergman dess bronsplakett.

§ 259.
Godkänt protokoll:

Föredrogs protokoll nr 28 och godkändes i föreliggande skick.

§ 260.
Sammanträde med fotbolls- 
och ishockeysektionerna:

Diskuterades behovet att ta upp ekonomiska frågor med fotbolls- och 
ishockeysektionerna. Föreslog ordföranden, att från de tre parterna 
medverka resp. ordförande och kassör. Föreslog Nordlund, att vice ord
föranden från ÖS borde ingå i sammanträdet. Föreslog Norén, att även sek
reteraren från ÖS skulle närvara vid sammanträdet. Beslöts i enlighet med 
samtliga förslag och att sammanträdet skall äga rum snarast möjligt efter 
föreningens årsmöte den 12/5/59.

§ 261.
Leverans från Apotekarnes:

Från Apotekarnes Mineralvattenfabrik hade levereats ett 60-tal stolar 
och ett 10-tal bord att fritt disponeras av DIF inom Stadionlokalerna. 
Uppdrogs åt sekreteraren sända tacksamhetsskrivelse och samtidigt med
dela Djurgårdens avsikt att i fortsättningen ta sina leveranser från 
Apotekarnes.

§ 262.
Gåva från Supporterklubben:

Från Djurgårdens Supporterklubb hade till föreningens skänkts en upp
sättning servis för 48 personer. Tackskrivelse skall utgå.

§ 263.
Utrustningsdetalj:

Uppdrogs åt klubbmästare Norén anskaffa 2 kaffepannor av varierande 
storlek för att därmed ytterligare stärka klubblokalens serveringsberedskap.
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§ 264.
Bordtennisfrågor:

I närvaro av sekr. i bordtennissektionen, Thiséus, ventilerades en del 
angelägenheter, vilka särskilt gällde damsidan. Konstaterades att bl.a. 
de ekonomiska betingelserna alltjämt missgynnade damerna trots att från 
ÖS tidigare dekreterats, att dessa skulle ha samma förmåner som herrarna. 
Sedan Signhild Tegner och Ing-Britt Molin infunnit sig till sammanträdet 
och uttryckt sitt missnöje även med tränings- och tävlingsförhållanden, 
vilka enligt framför allt Tegners uppfattning var av sådant slag, att det ej 
fanns stor chans för damerna att försvara sitt lag-SM, utlovades av ÖS 
en undersökning att ge damerna möjlighet till träning inom Stadions lokaler.

§ 265.
Ny orienteringsstyrelse:

Sedan sektionen på årsmöte valt en på flera händer ny styrelse inom 
orienteringen, infann sig de flesta av dessa ledamöter för en presenta
tion av sig själva och sitt program inför ÖS. I programmet ingår ett 
förslag att ta upp längdlöpning på skidor. Från ÖS utlovades stöd på 
den punkten i händelse sektionen hade möjlighet arrangera en ekonomiskt 
lönsam stortävling. En kommitté inom sektionen borde i så fall svara 
för skid-detaljen.

§ 266.
Ebb i fotbollskassa:

Infann sig representanter för fotbollsstyrelsen inför ÖS med det föga 
hugnesamma beskedet, att sektionskassan var i det närmaste tom och att 
ÖS-åtgärder krävdes för att åstadkomma nytt kapital intill seriestarten 
i april. Möjligheten att från ishockeysektionen kunna erhålla nödigt 
rörelsekapital betecknades som tämligen ljus, och ordföranden åtog sig 
ta kontakt i ärendet.

§ 267.
Avskrivning och indrivning av lån:

Diskuterades J. Nyströms skuld av kr. till DIF. Vitsordades
även från S. Berghs sida, att det ej var tal om annat än att transaktionen 
var ett lån med återbetalningsskyldighet i vanlig ordning. Omständig
heterna ansågs dock ha varit sådana, att en avskrivning av kr. 1.000:- 
på lånesumman kunde betecknas som skälig. Resten av beloppet, kr. 2.000:- 
jämte upplupen ränta, skall snarast möjligt tas ut av J. Nyström, och 
för åtgärder härutinnan nominerades K. E. Nordlund och S. Bergh.

§ 268.
Medlemsanskaffning och autografer:

Behovet av rörelsekapital diskuterades på basis av ett förslag att 
starta en medlemsvärvning av större slag. Med ledning av alla de adresser 
på autografjagande personer, som tillskrivit och tillskriver föreningens 
populäraste aktiva stjärnor, ansåg Liliequist, att man kunde göra en 
forsöksvärvning av dessa och utlova autografer i samband därmed. En lik
nande idé framfördes av Lyberg i fotbollssektionen. Uppdrogs åt de bägge 
förslagsställarna att samordna sina synpunkter och pröva metoden. Hur 
en medlemsvärvning efter större linjer skall ske, blir föremål för ytter
ligare ÖS-prövning.


